
學院 系所名 學分費 學雜費基數 / 一學期

College Academic Programs Tuition per credit hour Tuition  per semester
文學院 中國文學系國文教學碩士在職專班

College of Liberal Arts Master of Arts in Chinese Teaching 
圖書資訊與檔案學研究所圖書資訊學數位碩士在職專班

E-learning Master's Program of Library and Information Studies
資訊學院 資訊科學系碩士在職專班

College of  Informatics Master's Program in Computer Science 
傳播學院 傳播學院碩士在職專班

College of Communication Master's Program in Communication
地政學系碩士在職專班 

Master's Program of Land Economics 
   NT$6,500(US$216.67) (108學年入學新生起)

國防專班NT$6,500 (US$216.67) (108學年入學新生起)
  領導決策專班NT$7,500 (US$250)

國際事務學院 外交學系戰略與國際事務碩士在職專班

Master's Program in Strategic and International Studies
國家安全與大陸研究碩士在職專班

Master's Program in National Security and Mainland China Studies
教育學院 學校行政碩士在職專班

College of Education Master of Education in School Administration
外國語文學院 英國語文學系英語教學碩士在職專班(ETMA)

College of Foreign Languages and Master of Arts in English Teaching
法學院 法學院碩士在職專班

College of Law Master of Laws Program for Executives

第七學期起       NT$11,000(US$366.67) NT13,100
(US$436.67)

前六學期     高階經營班NT$142,600(US$4753.33)/每學期學雜費

             全球台商班NT$250.000(US$8333.33)/每學期學雜費

※以上費用以一學期計。The above rates are calculated on a per-semester basis.

※參考匯率為30元台幣兌換1美金。Reference rate is NT$30=US$1.

※自106學年度起，經營管理碩士學程收費標準為前6學期每學期收取全額學雜費，第7學期起收取學雜費基數及學分費總額。

Students enrolled in EMBA program in the 2017 Academic Years are required to pay the tuition and miscellaneous fees for the first six semester,starting from the

seventh semester,students are required to pay the basic tuition per semester and tuition of  total credit hour.

※碩士在職專班學生修課依其所屬班別學分費標準收取學分費為原則，另專班如有特殊收費規定，學生修課依其規定收費。

In-service Master Program Students shall pay the credit fees based on the charging standard of its own department .In-service Master Program  Students with

special charging regulations shall pay the credit fees based on the special charging standard.

經營管理碩士學程(EMBA)
Executive Master of Business Administration

商學院
College of Commerce

國立政治大學110學年度學雜費收費基準一覽表

List of Tuition Fees for the 2021-2022 Academic Year in NCCU
【碩士在職專班 In-Service Master's Programs】

NT$3,500(US$116.67) NT$12,910
(US$430.33)

NT$6,000(US$200.00)

College of International Affairs

NT$5,500(US$183.33)

NT$6,000(US$200.00)

NT$5,500(US$183.33)

NT$14,990
(US$499.67)

社會科學學院

College of Social Sciences 行政管理碩士學程
Master for Eminent Public Administrators

NT$12,910
(US$430.33)

NT$5,250(US$175.00)

NT$8,000(US$266.67)
 (108學年入學新生起)

NT$4,500(US$150.00)

NT$4,000(US$133.33)
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